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De vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft een 
vraag voorgelegd aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
over het rapport van de Algemene Rekenkamer van 18 mei 2016 inzake de 
Resultaten verantwoordingsonderzoek 2015 bij het Ministerie van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (VIII) (Kamerstuk 34 475 VIII, nr. 2). 
De Minister heeft deze vraag beantwoord bij brief van 7 juni 2016. Vraag 
en antwoord zijn hierna afgedrukt. 

De voorzitter van de commissie,
Wolbert 

De adjunct-griffier van de commissie,
Boeve 
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Vraag 1 
Waarom kiest de regering ervoor om openbaarmaking van het bestuurs-
verslag te stimuleren in plaats van verplichten? 

De openbaarmaking wordt in eerste instantie gezien als een zaak, die past 
binnen de afspraken in het kader van de diverse branche-codes goed 
bestuur. 

Later dit jaar wordt een gericht onderzoek gedaan naar de mate waarin de 
instellingen zich houden aan de afspraak tot actieve openbaarmaking. 
Mocht daaruit blijken dat aan deze afspraak onvoldoende gevolg wordt 
gegeven, zal de overheid alsnog via een wettelijk voorschrift deze 
openbaarmaking regelen.
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